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Dank voor je signaal. Ik kan me er ook iets bij voorstellen en liep zelf vanavond ook tegen iets soortgelijks zan. De punten die je
benoemt zijn belangrijk en duidelijkheid kan ons allen helpen in het werk. Ik zal me EEbinnenkort hierover in

gesprek gaan.

G 5.1.20 Wl je dit agenderen voor een CVRR?

croet, [EES
Van:BEBE3 5.1.2 [512 |JEM eminvws.ni>

Verzonden: woensdag 3 februari 2021 22:46

BE. EE)SEENinv EXE) KE. (EY)
@ minvws.nl>=

@minvws.nl>

Onderwerp: Verzoek om intern overleg/besluitvorming

Hallo mensen,

Het valt mij op dat op verschillende niveaus, dezelfde vragen aan ons worden gesteld en dat we allemaal actie ondernemen en

daarbij verschillende deadlines/urgentie hanteren. lk begin nu hersenvernauwing te krijgen en heb behoefte aan overleg. Het gaat

mij op de korte termijn om:

e Bij de GGD staat 50k op de wachtlijst uit de eerste groepen. Zie onderstaand in cursief de tekst van een app van ERS

(IETFT bij rivm). Wat kan ik aan meegeven in reactie op zijn app?

Hebben wij deze groepen in beeld? Morgen om 11.30 is er weer regiegroep, dan wil hij natuurlijk ‘iets’ kunnen zeggen.

e Hoe rijmen wij dit (in de beeldvorming) met het bericht over openzetten van extra slots bij ggd en dat ze moeite moeten

doen deze te vullen? Hoe verhoudt het voorstel/besluit van RIVM tot versnellen van prikken kleinschalige woonvormen

met Pfizer zich tot de wachtlijst van 50k?

eo Cohort vaccinatie: zie mijn bijgevoegde mail over vaccineren bij DJI en de mail van [EXER met terugkoppeling overleg

RIVM-GGD-VWS. Bij de bijzondere groepen (waar DJI onder valt) is gedacht vanuit voorkomen van suggestie tot

‘voortrekken’. Bij vaccineren koppels is het voorstel juist andersom.

eo Defensie; ook een voorbeeld wat op verschillende plekken uit wordt gevraagd (zie mailwisseling van vanochtend) en ik nog

wacht op een officieel besluit. Of misschien hoeft dat niet, en kan ik dit zelf beslissen?

En daaruit een bredere vraag:

Onze eigen interne besluitvorming: wat, leggen we waar voor? En wat mag op welk niveau zelf bedacht/besloten/afgetikt worden?

Wat ‘laten’ we aan rivm en wat is aan ons om te besluiten? En hoe snel nemen wij besluiten. Je denkt dat je tijd hebt, en/ofje
denkt dat er geen voortgang is, maar stiekem denderen de uitvoeringsoverleggen voort en voor we het weten lopen we er

achteraan (en beslist de uitvoering voor ons).

Zo, van de frustratie nog steeds geen brief getikt.
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